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Basın Açıklaması 
Kosti ve Rabak Kentlerindeki Cami Cemaati, Hizb-ut Tahrir / Sudan Vilayeti Tarafından Düzenlenen 

Söyleşiler İle Kaynaştılar 
 

Nübüvvet metodu üzere ikinci Raşidi Hilafeti kurmak ve İslami hayatı yeniden başlatmak için ümmetle 
birlikte ve ümmet arasında çalışan Hizb-ut Tahrir / Sudan Vilayeti, dört farklı söyleşi düzenledi. İlki, 04 Mart 
2018 Pazar günü Rabak büyük pazardaki Ömer ibn Hattab Caminde öğle namazına müteakiben “O, 

istediğiniz şeylerin hepsinden size verdi.” [İbrahim 34] başlığı altında gerçekleşti. İkincisi, Kosti Hocalı Caminde 
akşam namazına müteakiben “Kıyamet gününde kul, dört şeyden hesaba çekilmedikçe hesap yerinden ayrılamaz” 
başlığı altında gerçekleşti. Söyleşileri Hizb-ut Tahrir / Sudan Vilayeti Encümen üyesi Abdullah 
Abdurrahman ile Hartum Valideyn Camisi İmamı sundu.  

 
05 Mart 2018 Pazartesi günkü söyleşi ise Rabak Et Takva Caminde öğle namazına müteakiben “İslam hayat 

sistemidir” başlığı altında gerçekleşti. 06 Mart 2018 Salı günkü son söyleşi ise Kosti büyük pazar Caminde öğle 
namazına müteakiben “İslam’da alışveriş hükümleri” başlığı altında gerçekleşti. Bu söyleşileri Hizb-ut Tahrir / 

Sudan Vilayeti Resmi Sözcüsü İbrahim Osman Ebu Halil ile Hartum Zehra Cami İmamı sundu.  
 
Bu camilerdeki cemaatin söyleşilerle kaynaşması, ümmetteki canlılığın boyutunu, İslam’a, dava adamlarına 

ve Hilafete olan sevdasını gösterir. Cami cemaati, Nübüvvet metodu üzere ikinci Raşidi Hilafet Devleti altında 
yaşama olan özlemini dile getirdi. Ve sadece Hizb-ut Tahrir’de bulduğu fikir ve kavramlara daha çok vakıf 
olmak için bu tür söyleşilerin devam etmesi gerektiğini belirtti.   

 


